
Styremøte TøFSK 20191113 
 
Til stede: Ellen Aasgaard, Audun Wik, Erik Trondsen, Lars Birger Aasheim, Rune Aune 
Til stede elektronisk: QiongSi Xu, Paal Martin Vagle 
Ikke til stede: Tomas Moen 
 
Monica fratrer styreverv Hoppdrift 
Konklusjon: avventer avklaring om hvor mange man må være i styret, deretter avgjørelse. 
Rune går eventuelt inn i styret. 
 
Valgkomité 2020 
Anna Fasting ønsket som leder. Må snakke med nåværende medlemmer. Ellen villig til å 
være med i valgkomitéen under god ledelse. Ellen følger opp med Anna. 
 
Regnskap 
PM orienterer om regnskap. 
 
Tandem 
Identifiserer tilsynelatende avvik ifbm tandem-inntekter, uttrekk av JLS-avgift fra tandem 
identifisert som avviks-kilde. Konklusjon: Det skal ikke føres JLS-avgift på tandem. 
 
Kursinntekter 
Leieinntekter elevrigg må justeres. Blant annet skal noe trekkes ut fra ‘3100 Flyinntekter 
hoppavgift fly 1 LN-JMP’. 
 
Refusjon 
Rune setter spørsmålstegn ved refusjonsprosedyrer mtp sporbarhet. Får avklaring fra 
Audun. 
 
Egenandel AFF-kurs 
Konkluderer med å være konsekvent på å trekke kursdeltakere i Burble  
 
Offentlig tilskudd 
Styret innstiller regnskapsfører (RF) om å sette 600k NOK i den antagelse at det kommer i 
samme størrelsesorden som sist. 
 
Andre tilskudd 
Tilskudd fra NLF på 55000 kommer ifølge Audun. 
 
Konklusjon: Setter sluttstrek for gjennomgang av regnskap grunnet mange avvik. 
Gjenopptas mellom Audun og PM på et senere tidspunkt. 
 
Handling: PM undersøker om man har mulighet til å bruke av medlemmenes midler. 
 
Aktivitetstall 
Dropp i aktivitet i 2019 vs 2018 på omtrent 15 %. Lik sesong som 2017. Nedgang i antall 
booking av tandem. 



 
Antall gjengangere går ned. Styret finner dette sterkt bekymringsverdig. 
 
Nye betalte funksjoner 
Diskusjoner rundt: 

- Kompensasjon til utøvende (aktive oppgaver) styremedlemmer. 
- Skolesjef, materiellforvalter(e). 

 
Idrettssatsing 
Audun omformulerer regnestykker rundt satsing på idrettsarrangement. 
 
Innkjøp tandemrigger 
Det må utredes hvordan man skal få dekket inn kostnaden for nye tandemrigger. 
 
Sanitærkonteinere 
Beror på avklaring angående tilgjengelig kapital. 
 
Økonomisk støtte til Slavko 
Vedtar 1600 kr (2x800) støtte til Slavko sin Spleis. 
Stab 2020 må være forsikret. 
 
Godtgjørelse DL 2019 og 2020 
DL har tatt ut ca 8 uker ferie ila 4 år, mot 30 han skulle hatt. DL ønsker dekket lønn for 
forstyrret ferie ikke dekket av feriepenger i 2019. Styret innvilger dette mot tallsetting av 
kostnad. Videre bør DL dokumentere sin faktiske arbeidstid, dette for å kunne frembringe 
hvor stor arbeidsbelastningen er for DL. 
 
Pilotmøte 
WS-incident. Pilotmøte 5. desember. 4/6 piloter sier seg villige til å fly med WS på utsiden. 
Restriksjoner vs potensiell mangel på piloter. DL ønsker å fortsette uten piloter uvillige til å 
fly med WS utenpå flyet, Rune ønsker en mer forsiktig fremgangsmåte. Erik støtter at man 
ikke kan risikere å ikke kunne ha full WS-aktivitet på Jarlsberg. 
 
 
Prioritering fra DL angående investeringer 
Skolesjef 
Materiellforvalter 
Tandemrigger 
Sanitærkonteinere 
Tandem/instruktørdresser 
 
 
Styret konkluderer med at man må ha et nytt møte før årsmøtet. 
Referent: LBA. 
 


